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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 2 december.

De Verandering Werkt in Ranst
Bij de gemeenteraadsverkiezingen twee jaar geleden gaf u ons het vertrouwen om een frisse wind te laten waaien door het bestuur van 
onze mooie gemeente. Die nieuwe wind zorgt ontegensprekelijk voor een positief effect op alle medewerkers van onze gemeentelijke 
diensten, maar ongetwijfeld ook op alle inwoners van onze vier deelgemeenten. Uw N-VA-burgemeester en schepenen zijn dagelijks 
actief aanwezig om samen met het gemeentepersoneel zo optimaal mogelijk te zorgen voor iedere inwoner van Ranst.

Wij blikken graag even met u terug.

Verkeersveiligheid topprioriteit
De afgelopen jaren werd er bespaard op onze Ranstse wegen, fietspaden en verkeers-
veiligheid in het algemeen. Verkeersveiligheid is onze topprioriteit en we hebben dan 
ook al volop ingezet om hier een grote inhaalbeweging te maken. Zo was er bijvoorbeeld 
dringend nood aan een veiligere verkeerssituatie in het centrum van Oelegem. Onze 
proefopstelling werd door menig inwoner zeer positief onthaald. Enkele wegen (zoals de 
Oelegemsesteenweg en Knodbaan) kregen een nieuwe wegbedekking en ook de fiets-
paden van de Herentalsebaan en Van den Nestlaan werden vernieuwd. Burgemeester 
Johan De Ryck heeft zijn engagement voor verkeersveiligheid ook verder bevestigd door 
de ondertekening van het SAVE-charter van Ouders van Verongelukte Kinderen.

Aanbod betaalbaar wonen in Ranst
Naast verkeersveiligheid was er ook dringend nood aan een inhaalbeweging op het vlak 
van sociale woningbouw. Als gemeente moeten we ervoor zorgen dat we voor onze inwo-
ners kwaliteitsvolle en betaalbare woningen kunnen voorzien, op maat en in een aange-
name leefomgeving. Het vorige gemeentebestuur slaagde er helaas niet in om voldoende 
sociale huurwoningen te voorzien voor onze inwoners. In het gebied tussen de Emblemse 
Weidestraat en de Ranstsebinnenweg plant het gemeentebestuur zeventig sociale huur-
woningen en zeventig sociale koopwoningen. 50 procent van de grondoppervlakte blijft 
groene zone met open ruimten en plaats voor recreatie. Door die beslissing kan het gebied 
aan Millegem-kerk onbebouwd blijven. Dankzij de goedkeuring van deze projecten kiezen 
we zelf waar deze woningen komen en werken we de historische achterstand weg.

Verder hebben we tijdens deze bestuursperiode het volgende al gerealiseerd:

• opening van de gemeentelijke kleuterschool in Broechem, waar we 31 kleuters mochten verwelkomen;
• Ranst Helpt: optimale ondersteuning van kwetsbare inwoners tijdens de coronapandemie;
•  opstart van het Huis van het Kind, een samenwerkingsverband van verschillende lokale organisaties die werken met en voor kinderen, 

jongeren en gezinnen;
• inrichting hondenlosloopzones;
• opstart GAS-reglement in de strijd tegen o.a. hardleerse sluikstorters;
• subsidies voor werken met een positieve klimaatimpact.

Ranst wordt mooier en beter! Daarvoor zullen we ons de komende jaren even enthousiast en gemotiveerd blijven inzetten.

Het fi etspad van de Van den Nestlaan werd 
vernieuwd.

Het gebied aan Millegem-kerk blijft open 
ruimte.

Wij wensen u
gezonde en veilige

feestdagen
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 Begin dit jaar – voor de coronapandemie 
Vlaamse bodem bereikte – organiseerde 
N-VA Ranst een geslaagd ontbijt. Onze 
laatste activiteit voor de allereerste  
coronalockdown begin maart.

 Onze inwoners die op 11 juli de 
Vlaamse Leeuw lieten wapperen, kregen 
van ons een mooie roos. In totaal deel-
den we 145 rozen uit. 

 Tijdens de coronacrisis trokken veel 
inwoners hun wandelschoenen aan. In 
oktober werd het nieuwe Sint-Gum-
marus-wandelpad ingehuldigd. An 
Willems, John Oliviers, Leen Baeten 
en Rudi Borgmans testten het uit. 

Ondanks corona toch nog leuke activiteiten

An Willems vertegenwoordigt N-VA Ranst in partijraad
An Willems, onze afgevaardigde in het arrondissementeel N-VA-bestuur van Antwerpen, werd 
verkozen als partijraadslid. De partijraad is, na het algemeen ledencongres, het hoogste orgaan 
van de partij en bepaalt meteen ook de krachtlijnen van de werking van de N-VA. 

Proficiat, An!

Na regen komt zonneschijn
Het geweldige N-VA-team van Ranst werkt achter de schermen keihard om van 
uw gemeente de mooiste, de gezelligste en de beste van Vlaanderen te maken.

Jammer genoeg moesten we onze gelukkige gezichten – net zoals u – de afge-
lopen maanden verbergen achter maskers. Laat ons zeker optimistisch blijven 
tijdens de komende wintermaanden, want na regen, wolken en sneeuw komt er 
steeds weer zonneschijn. Niet voor niets dat de N-VA de kleur van de zon heeft 
gekregen.

Met z’n allen, schouder aan schouder, komen we deze donkere periode wel 
weer door. Niet alles wat je wenst is belangrijk, maar een goede gezondheid is 
dat zeker. 

Het bestuur van N-VA Ranst wenst u een gezond en warm 2021 toe! Blijf steeds 
positief, maar coronanegatief.

Rudi Borgmans
Voorzitter N-VA Ranst

Woordje van 

onze voorzitter
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Wist u dat …
  N-VA Ranst steeds op zoek is naar nieuwe leden en geëngageerde mensen met een hart voor Ranst om ons bestuur te 
versterken? Info via ranst@n-va.be.

  wij ernaar uitkijken om jullie allen weer te ontmoeten zodra het veilig is?

  wij iedereen gezellige en veilige eindejaarsfeesten wensen?

  u bij vragen, suggesties of bemerkingen steeds onze schepenen, gemeenteraadsleden of bestuursleden kan contacteren? 
Wij staan graag voor u klaar! Alle contactgegevens vindt u op www.n-va.be/ranst.

Interview met Erik Fossez, 
gemeenteraadslid en lid 
van het bijzonder comité 
voor de sociale dienst

Waar komt je engagement voor 
de N-VA vandaan en hoe beleef je
dat vandaag in deze nieuwe 
bestuursperiode?
In 2011 kreeg ik interesse in de gemeente-
lijke politiek en de werking van de N-VA. 
Een jaar later kwam ik voor de eerste keer 
op bij de gemeenteraadsverkiezingen. Ik 
werd toen verkozen als OCMW-raadslid 
en volgde drie jaar later Lutgard Van Dessel 
op in de gemeenteraad. We voerden een 
stevige oppositie en konden op die manier 
wegen op de politieke besluitvorming. 

In 2018 slaagden we er dankzij onze 
kiezers in om een sterk resultaat neer 
te zetten. Ikzelf werd verkozen in de 
gemeenteraad en mag ook deel uitmaken 
van het bijzonder comité voor de sociale
dienst. Onze partij levert nu ook de 
burgemeester. We zitten dus aan het roer 
van onze gemeente. Dat vraagt een heel 
andere manier van werken. Inhoudelijk 
kunnen we nu eindelijk onze accenten 
leggen en het beleid bepalen.

Naast je professionele leven als 
leerkracht en je politieke engagement 
ben je ook actief als personeelsverte-
genwoordiger en als pleegouder. Hoe 
combineer je dat allemaal?
Het is soms best een druk leven. Recent 
gooiden gezondheidsproblemen alles een 
beetje door elkaar en dat zet een mens wel 
aan het denken. Ook corona zet alles op 
losse schroeven. Hopelijk wordt het leven 
snel weer ‘normaal’, want online vergade-
ringen of bijeenkomsten kunnen de echte 
ontmoetingen en een menselijk contact 
nooit vervangen. Ik hoop persoonlijk 
in de toekomst een mooi evenwicht te 
kunnen terugvinden in de verschillende 
verantwoordelijkheden die ik opneem, en 
dan liefst helemaal coronavrij.

We kennen je als een geëngageerde 
pleitbezorger van pleegzorg. Hoe wil je 
dat in Ranst aanpakken?
Pleegzorg is de meest aangewezen vorm 
van hulpverlening of opvang, en is gericht 
op het bieden van een (meestal tijdelijke)

veilige en warme opvangplek voor kinde-
ren, jongeren en pleeggasten tot 18 jaar. 
Jammer genoeg is pleegzorg nog te weinig 
bekend. Ik wil graag werken aan meer 
bekendheid, erkenning en waardering 
voor pleegzorg. Pleegzorgers krijgen te 
maken met (praktische) moeilijkheden 
of een gebrek aan ondersteuning. Door 
kleine aanpassingen op gemeentelijk 
niveau kunnen we een pleegzorgvrien-
delijke gemeente worden. Al in de vorige 
bestuursperiode konden we bekomen dat 
Ranst een ‘pleegzorggemeente’ werd. Dat 
wil ik graag verderzetten en uitbreiden 
door kleine ingrepen en aanpassingen. Ik 
nodig iedereen uit om eens een kijkje te 
nemen op www.pleegzorgvlaanderen.be
om de visie en werking van pleegzorg te 
leren kennen. Er gaan ook geregeld in-
foavonden door voor geïnteresseerden en 
via de gemeente Ranst kan je aanvullende 
informatie krijgen. Wie graag persoonlijke 
informatie krijgt, mag steeds contact met 
mij opnemen.

 erik.fossez@n-va.be
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Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 

Vlaanderen verdient
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meer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.


